
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 5. 3. 2024 od 

9:30 v malé zasedací místnosti MěÚ v Chotěboři. 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

   Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

   Petr Bárta   Vepříkov 

   Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

   Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno 

  Ing. Karel Musílek  Maleč 

  Ing. Dita Benáková  tajemnice 

    

Program setkání: 

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Nové informace z jednání se zástupci AVE Žďár nad Sázavou 

3) Cenová nabídka za přípravu a organizaci VZ v rámci společné žádosti o dotaci k projektu 

Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví 

5) Návrh na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví 

6) Různé 

7) Diskuse 

8) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 9:30 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem.  

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 5. 3. 2024 

navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 4: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Dagmar Vaňková – starosta Jeřišno 

Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

Usnesení 5: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

3) Nové informace z jednání se zástupci AVE Žďár nad Sázavou 

Předseda informoval o schůzce se zástupci firmy AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. s paní 

Ing. Zeroníkovou a paní Ing. Polcarovou. Na schůzce jsme probírali provoz identifikačního 

systému, který od začátku roku jede v „ostrém“ provozu s tím, že paralelně evidence probíhají i 

starým způsobem, abychom měli podklady v případě nějakých problémů.  

Na setkání nám bylo ukázáno, jaké výstupy jsou k dispozici a jaké může být naše zapojení. Celý 

systém se postupně „dočišťuje a piluje“ i s dodavatelem systému. Každopádně již za měsíc únor 

obce našeho mikroregionu obdrží první údaje z identifikačního systému. Zároveň nám zástupci 

firmy AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. přislíbili účast na valné hromadě.  



Dále byly v tomto bodu jednání projednány možnosti vybudování překladiště komunálního 

odpadu v našem mikroregionu. Pan Kozub a pan Nikl prověří možnosti, kde by mohlo být 

překladiště umístěno.  

 

4) Cenová nabídka za přípravu a organizaci VZ v rámci společné žádosti o dotaci 

k projektu Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví 

 

Paní Zvolánková informovala o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP. 

Přítomné seznámila s přepokládaným rozpočtem pro jednotlivé obce. Zároveň zmínila výši 

paušální sazby za tento projekt. Náklady na administraci analýzy, žádost o dotaci, VZ si mezi 

sebou rozdělí obce, které jsou do projektu zapojeny. Výše této částky bude rozpočítaná dle výše 

podílů na jednotlivou obec a uhrazena po vysoutěžení VZ, až budeme znát aktuální ceny.  

Do projektu „Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví“ bude zapojeno 18 

obcí. Veřejná zakázka bude v režimu otevřené nadlimitní řízení. Cena za zpracování veřejné 

zakázky bude 55 000 Kč bez DPH, 66 550 Kč vč. DPH. Na základě této skutečnosti bude 

uzavřena smlouva o dílo s firmou PORADENSTVÍ P+P s.r.o., IČO: 01892568, sídlo: Lipová 

126, 751 14 Dřevohostice.  

 

Usnesení 6: Představenstvo schvaluje uzavření smlouvy o dílo na administraci zadávacího řízení 

k tomuto projektu. Představenstvo schvaluje, aby náklady na administraci analýzy, žádost o 

dotaci a VZ si mezi sebou rozdělily obce, které jsou do projektu zapojeny. Výše této částky bude 

rozpočítána dle výše podílů na jednotlivou obec a uhrazena po vysoutěžení VZ. 

 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel: 0 

 

5) Návrh na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví 

Předseda seznámil přítomné s návrhem na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví.  

Navrhovaná změna se týká čl. X, odst. 3: 

Původní znění: 

„Představenstvo se schází dle potřeb, nejméně však 1x za dva měsíce.“ 

 

Nové znění: 

„Představenstvo se schází dle potřeb, nejméně však 4x za rok“.“  

 

Odůvodnění: 

Návrh změny reaguje na podnět auditorů Krajského úřadu Kraje Vysočina.  

 

Usnesení 7: Představenstvo bere na vědomí návrh na změnu stanov Svazku obcí Podoubraví a 

doporučuje Valné hromadě schválit navrženou změnu stanov Svazku obcí Podoubraví 

dle předloženého znění. 

 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel: 0 

 

Starosta Ing. Karel Musílek se omluvil a opustil jednání představenstva z důvodu dalších 

pracovních povinností. Aktuálně je přítomno 6 členů představenstva. Představenstvo je i nadále 

usnášeníschopné.  

 

6) Různé 

a) Účast zástupců KSÚSV na VH Svazku obcí Podoubraví 

Předseda uvedl, že na VH, která se uskuteční 26. 3. 2024 od 15:30 hodin ve Slavětíně, přijali 

pozvání zástupci KSÚSV pan ředitel Ing. Radovan Necid, výrobní náměstek Bc. Martin Jakubec, 



vedoucí výrobního oddělení Havlíčkův Brod Ing. Pavel Popek a vedoucí cestmistrovství 

Chotěboř Ing. Miroslav Švec. 

 

b) Financování nepedagogických pracovníků 

V rámci tohoto bodu zástupci SVOP projednali detaily a změny, které se týkají financování 

nepedagogických pracovníků ve školách, které jsou na našem území.  

 

c) Zvýšení nájemného za provoz kanceláře SVOP 

Paní Benáková informovala o navýšení nájemného za provoz kanceláře SVOP a podepsání 

nájemní smlouvy s Městem Chotěboř na dobu neurčitou s možností výpovědi. Na toto téma 

proběhla diskuse. Pan Venhauer a paní Vaňková s navýšením nájemného nesouhlasí a žádají 

ještě další schůzku zástupců SVOP s Městem Chotěboř.  

 

7) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

8) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ověřil: Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

V Chotěboři 5. 3. 2024     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 
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